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Vragen PvdA
PvdA berap 6.3.3 lagere parkeerinkomsten

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 35

Doelnummer 6.3.3 Parkeren

Vraag Wat is de oorzaak achter de lagere parkeerinkomsten? Is de verwachting dat dit de komende 
jaren ook optreedt? Is het college van plan om de parkeertarieven de komende jaren aan te 
passen om het gebruik van de auto verder te ontmoedigen? Zoja, wanneer?

Antwoord De lagere verwachte parkeerinkomsten zijn veroorzaakt door de effecten van Corona waardoor er 
minder geparkeerd is in Zwolle. Hoewel we zien dat de bezetting de afgelopen periode is 
verbeterd, is de verwachting dat nog niet het niveau van voor Corona op korter termijn wordt 
gerealiseerd. De ontwikkeling van de parkeerinkomsten wordt gemonitord en indien nodig wordt 
via de Berap hierover gerapporteerd. In de nog op te stellen strategische parkeervisie wordt 
ingegaan op de hoogte van de parkeertarieven als sturend instrument.

De laatste twee vragen zijn geen technische vragen. 

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne/ Alfred Schrooten
Telefoon 038 - 498 3248
Email j.van.doorne@zwolle.nl/ a.schrooten@zwolle.nl 

PvdA berap 6.1.3 hogere bouwleges

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 30

Doelnummer 6.1.3 Wettelijk kader fysieke leefomgeving

Vraag bouwleges
Welke projecten zijn niet voorzien waardoor deze bouwleges 2 mln hoger uitvallen? Is dat 
kleinschalige particuliere bouw? Of zijn dat grote projecten die we wel degelijk hebben voorzien 
maar vergeten zijn te begroten? 

Antwoord De jaarlijkse gemeentebegroting wordt een half jaar eerder opgesteld, waardoor in een erg vroeg 
stadium van de begrotingscyclus een inschatting gemaakt moet worden van het aantal 
vergunningaanvragen in het komende jaar. Op dat moment is de doorgang van met name grotere 
projecten als gevolg van allerlei factoren (planvorming, stikstofproblemen) onzeker. De afgelopen 
twee jaar zagen we juist minder aanvragen dan begroot. Eind 2021 nam het aantal aanvragen al 
sterk toe en veel van deze aanvragen zijn pas in 2022 vergund en dus ook verantwoord. Ook in 
2022 blijft het aantal grote aanvragen hoog. Een voorbeeld is de aanvraag voor het slopen van 
een kantoor en bouwen van appartementen aan de Govert Flinckstraat (leges > 0,5 mln.). Dit plan 
is meerder malen besproken en aangepast en is uiteindelijk recentelijk vergund. Dit grotere aantal 
aanvragen kunnen we gelukkig met behulp van een flexibele schil over het algemeen binnen de 
wettelijke termijnen behandelen. We hebben er voor gekozen dit bij Berap II mee te nemen 
richting de raad. 

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Wilco IJzerman
Telefoon 4982832
Email w.ijzerman@zwolle.nl

mailto:j.van.doorne@zwolle.nl
mailto:a.schrooten@zwolle.nl
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PvdA berap 6.1.3 handhaving energielabel C

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 30

Doelnummer 6.1.3 wettelijk kader fysieke leefomgeving

Vraag handhaving energielabel c
Gesteld wordt dat de inzet zeker niet gericht is op sluiting, maar dat de eigenaar een periode krijgt 
om verbeteringen door te voeren. Hoe lang krijgt de eigenaar hier de tijd voor voordat een 
dwangsom wordt ingezet? 

Daarnaast wordt aangegeven dat €12.000 voldoende is om te starten met de controles. Hoe lang 
duurt het voordat alle panden/eigenaren die niet voldoen aan label C zijn aangeschreven? 

Antwoord Na 1 januari 2023 is toezicht en handhaving aan zet om de achterblijvers over de streep te 
trekken. Het gaat daarbij om twee groepen:
- Kantoorgebouwen die label D of slechter hebben
- Kantoorgebouwen die nog geen label (geregistreerd) hebben

De aanpak kan bestaan uit een aantal stappen:
1. Vooraankondiging: brief naar alle kantoorgebouwen die moeten voldoen
2. Controle: alle kantoorgebouwen aanschrijven op verplichting
3. Hercontrole op de aanschrijving
4. Handhaving
5. Escalatie handhaving

Het is de bedoeling om in de eerste helft van 2023 alle eigenaren aan te schrijven (stap 2).

Als onderdeel van de aanschrijving zal worden verzocht tot het overleggen van:
- Een geldig energielabel C voor het kantoorgebouw, of
- Een energie- of maatwerkadvies over het vermoedelijk energielabel van het kantoorgebouw 

met bijbehorende maatregelen die nodig zijn om energielabel C te verkrijgen. Daarbij moet 
ook een tijdsplanning worden overgelegd voor de uitvoering van de maatregelen.

Het uitgangspunt is dat zo snel mogelijk moet worden voldaan aan de labelplicht. Dit is afhankelijk 
van de te nemen maatregelen.

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ria van Dijk
Telefoon 038-4982830 
Email H.van.Dijk@zwolle.nl

PvdA berap 7.3.1 lagere hoeveelheid restafval

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 44

Doelnummer 7.3.1 

Vraag afval
Er is een lagere hoeveelheid restafval dan verwacht. Wat werd verwacht en wat is het worden? 
En wat betekent dit in € voor de kosten? 

Antwoord Bij de opmaak van de Begroting 2022 werd rekening gehouden met 22.814 ton restafval. Op basis 
van de informatie die we van ROVA kregen over het eerste halfjaar van 2022, verwachten we een 
realisatie van 22.249 ton aan restafval in 2022. Dat zorgt afgerond voor een verlaging van 
€96.000 aan kosten voor restafval. Dit bedrag is inclusief de verbrandingsbelasting die moet 
worden betaald vanwege het verbranden van het restafval. 

mailto:H.van.Dijk@zwolle.nl
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NB: het kan zijn dat in Q4 2022 de hoeveelheid restafval weer oploopt waardoor bovenstaande 
verwachting niet uitkomt doordat inwoners extra gaan opruimen, vooruitlopend op het tarief op 
restafval. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Patrick de Boer/ Astrid van Voorst
Telefoon 06-22385125
Email a.van.voorst@zwolle.nl

PvdA beslisnota uitkomsten septembercirculaire 2022 - kosten uitstel omgevingswet

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op beslisnota uitkomsten septembercirculaire 2022

Pagina nummer 4

Doelnummer 6.1.3

Vraag Verwacht het college extra kosten te maken door uitstel invoering omgevingswet? Zoja, hoeveel? 

Antwoord We zijn bezig om de impact van het uitstel Omgevingswet op activiteiten en financiën inzichtelijk 
te maken. De financiële consequenties worden opgenomen in een raadsvoorstel die we dit jaar 
nog aanbieden. 

Het rijk heeft gelden beschikbaar gesteld om gemaakte en toekomstige uitgaven ten aanzien van 
Omgevingswet activiteiten te dekken. Het voorstel wordt om de financiële impact van het uitstel te 
bekostigen uit deze gereserveerde rijksgelden.

Portefeuillehouder Gerdien Rots

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jacco Albers
Telefoon 06-52615803
Email j.albers@zwolle.nl

PvdA beslisnota Tarievennota 2023 - verhogen parkeertarieven

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op beslisnota Tarievennota 2023

Pagina nummer 2

Doelnummer

Vraag Waarom wordt er voor gekozen de tarieven voor het parkeren slechts met de inflatie te verhogen 
en niet juist meer om het autogebruik te ontmoedigen? 

Antwoord Huidig beleid is om de parkeertarieven 1 keer per 3 jaar aan te passen met de inflatiecorrectie. In 
de nog op te stellen strategische parkeervisie wordt ingegaan op de hoogte van de parkeertarieven 
als sturend instrument.

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne/ Alfred Schrooten
Telefoon 038 - 498 3248
Email j.van.doorne@zwolle.nl/ a.schrooten@zwolle.nl 

PvdA beslisnota Tarievennota 2023 - indexatie toeristen- en precariobelasting

mailto:j.van.doorne@zwolle.nl
mailto:a.schrooten@zwolle.nl
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Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op beslisnota Tarievennota 2023

Pagina nummer 3

Doelnummer

Vraag Waarom wordt de reguliere indexatie van de toeristen- en precariobelasting niet doorgevoerd? Het 
argument (herstel) zou je immers ook kunnen hanteren bij de andere typen belasting/heffingen. 

Antwoord Gemeente Zwolle werkt nauw samen met Koninklijke Horeca Nederland, afdeling Zwolle (KHN). 
Deze samenwerking is gebaseerd op de basishouding “om samen het beste voor de stad te 
willen”. KHN staat niet afwijzend tegenover verhoging van de tarieven, maar hecht wel belang aan 
timing en behoud van de goede relatie met de gemeente. Feitelijk is de horecasector de financiële 
gevolgen van de coronacrisis nog lang niet te boven. Daar komt nu een zware winter overheen 
met hoge energielasten en economisch zwaar weer. Het is geen goede timing om de tarieven nu 
te verhogen. De inflatiecorrectie is achterweg gelaten om de weg voor het gesprek richting 
verhoging van tarieven vrij te houden. De horecasector is een van de sectoren die relatief zwaar is 
getroffen door corona. Voor verschillende sectoren wordt gekeken naar maatwerk hoe de 
gemeente al dan niet kan ondersteunen in deze
zware omstandigheden. Voor de horecasector liggen maatregelen rond terrassen en 
toeristenbelasting in de invloedsfeer.

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Marjan Willems
Telefoon  0610245433

Email m.willems@zwolle.nl

PvdA informatienota  Financiële actualisering SIA - bijdragen van derden investeringsvraag

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op  informatienota  Financiële actualisering Strategische Investeringsagenda

Pagina nummer 5

Doelnummer algemeen

Vraag Van de toekomstige investeringsvraag (300-400mln) verwachten we bijdragen van derden te 
kunnen krijgen, maar tegelijkertijd het merendeel van de investeringsvraag zelf te moeten 
bekostigen. Kan hier een schatting van gegeven worden? 

Tegelijkertijd zien we in tabel 1 (p.3) dat bij de investeringen die reeds een beroep doen op de SIA 
dat de SIA 57,6 mln bijdraagt  op een totaal van 153,3 mln. Hier is geen sprake geweest van 
dekking van de SIA van het merendeel, maar dragen derden meer bij. Waarom verwacht het 
college dat dit voor de toekomst anders is? 

Antwoord Een schatting van het gemeentelijk deel in de toekomstige investeringsvraag is lastig te geven, 
omdat er onvoldoende zicht is op de mogelijkheden van co-financiering door andere partijen. 
Op rijksniveau zijn er op dit moment diverse budgetten beschikbaar om de woningbouw te 
bevorderen, daaruit worden onder andere ook de investeringen voor woningbouwimpulsen en 
versnellingsacties woningbouw door het rijk uit gefinancierd. Deze rijksbudgetten worden nu volop 
ingezet, de vraag is of er in de toekomst nogmaals veel geld door het rijk beschikbaar wordt 
gesteld. De huidige inschatting is dat dat de eerste jaren hooguit in beperkte mate zal zijn, omdat 
de investeringen om de woningbouw te bevorderen over meerdere jaren lopen (5-10 jaar).

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jan van Dijk
Telefoon 038-4982664

mailto:m.willems@zwolle.nl
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Email j.van.dijk@zwolle.nl

PvdA beslisnota Begroting 2023 - bijstellen ambities

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op  Beslisnota Begroting 2023

Pagina nummer 9

Doelnummer

Vraag De basis in de gemeentelijke organisatie is nog niet op orde. Het financieel perspectief is niet van 
dien aard dat we de balans tussen vraag naar en aanbod van ambtelijke capaciteit structureel 
kunnen herstellen.

Simpel gezegd: er zijn dus onvoldoende mensen om de ambities de komende jaren uit te voeren. 
Moeten ambities dan niet worden bijgesteld? Immers, geen plan (incl capaciteit), geen geld. 
Welke ambities worden niet uitgevoerd of op de lange baan geschoven. Als voorbeeld wordt het 
uitstel van ondertekenen SLA gegeven. Graag een uitputtende lijst met ambities qua afstel/uitstel.  
 
En wat is er voor nodig (aantal fte, geld, type fte) om die balans wel te herstellen, om de basis wel 
op orde te krijgen? (los van de vraag of de capaciteit beschikbaar is op de arbeidsmarkt)

Antwoord Door de groei van de stad (en de inwonersaantallen) en de complexiteit van de opgaven waar 
Zwolle voor staat neemt het werk van en de druk op de gemeentelijke organisatie toe. We hebben 
de afgelopen jaren voor meerdere onderdelen van de gemeentelijke organisatie in kaart laten 
brengen of beschikbare formatie kwalitatief en kwantitatief aansluit bij de benodigde capaciteit voor 
de realisatie van ambities en opgaven. Dit heeft geleid tot de bevestiging dat we een been bij te 
trekken hebben. Dit kan niet in de omvang en met de snelheid zoals is geadviseerd. Dit heeft 
(inderdaad) tot gevolg dat er de komende jaren bewuster en vaker keuzes moeten worden 
gemaakt. Dit keuzeproces willen we samen met uw raad inrichten door middel van het proces 
"Programmeren en prioriteren". We zien dit proces overigens niet los van de doorontwikkeling van 
de beleidscyclus, waarbinnen uw raad via uw audit commissie is betrokken. In het kader van deze 
doorontwikkeling kijken we ook naar manieren om tot een betere wijze van evaluatie van beleid en 
projecten te komen en komen we met een voorstel voor de doorlichting van de tien programma's 
van de begroting. Door scherper te sturen op effectrealisatie kunnen we wellicht afscheid nemen 
van niet effectief beleid/ projecten. Op deze wijze creëren we ook capaciteit. 

Er zijn op dit moment nog geen fundamentele keuzes gemaakt om dingen niet meer te doen. Er is 
dan ook geen uitputtende lijst uitstel/afstel voor handen. U heeft in de beslisnota bij de begroting 
2023 kunnen lezen op welke wijze het college tot haar voorstellen is gekomen. We hebben geen 
compleet beeld of overzicht van wat er organisatiebreed nodig is aan aantal en type fte en 
benodigd budget. Door middel van het proces "Programmeren en prioriteren" en de 
doorontwikkeling capaciteitsmanagement krijgen we de verhouding tussen vraag en aanbod van 
formatie steeds scherper in beeld. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Peter van Drielen
Telefoon 038-4984063
Email p.van.drielen@zwolle.nl

PvdA begr. structurele bestedingsvoorst. 9 formatieuitbreiding SWT

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer Bestedingsvoorstel 9 formatie-uitbreiding SWT

Vraag Voorstel is om voor uitvoering reguliere taken de loonsom met 1,45 mln te verhogen. Waarom 
wordt dit voor 0,7 mln incidenteel gefinancierd, ook gezien het principe om structurele 
investeringen structureel te financieren.

Antwoord Om de komende drie jaar de doorontwikkeling af te wachten en dan te kijken wat er structureel 
nodig is. De termijn van drie jaar incidentele financiering is gekozen zodat deze aansluit bij de 
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periode t/m 2025 waarna wij inzicht op doorontwikkeling en onderzoek naar positionering SWT 
kunnen presenteren.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Fatiha el Hamdaoui
Telefoon 0611725772
Email F.El.Hamdaoui@swt.zwolle.nl

PvdA begr. structurele bestedingsvoorst. - totaalbeeld formatieuitbreiding

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer bestedingsvoorstellen

Vraag Kunnen we een lijstje krijgen met een korte opsomming van alle voorstellen die betrekking hebben 
op formatie-uitbreiding? Zodat een totaalbeeld ontstaat van het aantal €’s, aantal FTE en de plek in 
de organisatie die versterkt worden.

Antwoord Op hoofdlijnen is wel een overzicht te maken van de formatie-uitbreidingen, waarbij nog niet in alle 
gevallen duidelijk is waar in de organisatie (afdeling) de uitbreiding plaatsvindt. Dit vergt nog 
nadere interne afstemming. In onderstaande overzicht is het totaalbeeld uitgesplitst naar de 
programma's waar de formatie-uitbreiding op wordt ingezet.

Daarnaast kan sprake zijn van aanvullende formatie-uitbreidingen die ingezet worden op projecten. 
Echter de capaciteitsinzet op de projecten wordt de komende maanden/jaren ingevuld, waarbij 
sprake kan zijn van inzet van formatie die jaarlijks aan projecten werkt en deels zal sprake zijn van 
extra formatie (die gedekt worden uit de beschikbaar gestelde projectgelden) omdat het aantal 
projecten toeneemt, zoals alle investeringen in gebiedsontwikkelingen. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jan van Dijk
Telefoon 038-4982664
Email j.van.dijk@zwolle.nl

Totaalbeeld formatie-uitbreidingen bij begroting 2023

 formatie bedrag
Programma 2023 2024 2025 2026 2023 2024 2025 2026
1. Samenleving 9,0 2,5 2,5 2,5 535.000 243.000 243.000 243.000
2. Inwonersondersteuning 23,0 22,0 22,0 8,0 1.809.000 1.732.000 1.732.000 633.000
4. Inkomen 5,6 2,3 2,3 2,3 431.000 179.000 179.000 179.000
1 tm 4 Sociaal domein afd. MO 9,7 6,2 6,2 2,8 945.000 632.000 632.000 296.000
5. Levendige stad 1,0    110.000    
6. Ondernemende stad 5,6 4,9 3,8 3,8 566.000 517.000 409.000 409.000
7. Vitale wijken 7,8 6,3 6,3 6,3 776.000 640.000 640.000 640.000
8. Bestuur en dienstverlening 7,8 7,8 7,8 6,4 695.000 695.000 695.000 576.000
9. Bedrijfsvoering 31,2 30,9 23,5 18,5 2.794.000 2.779.000 2.079.000 1.717.000
Totaal 100,7 82,9 74,4 50,6 8.661.000 7.417.000 6.609.000 4.693.000

PvdA begr. structurele bestedingsvoorst. 26 - handhaving binnenstad

mailto:F.El.Hamdaoui@swt.zwolle.nl
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Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer bestedingsvoorstel 26

Vraag Extra inzet is nodig gezien o.a. het vergroot voetgangersgebied in het hart van de binnenstad. De 
ambitie uit het coalitieakkoord is echter om fietsen op de Melkmarkt weer gewoon toe te staan 
totdat er fatsoenlijke alternatieven zijn. Wanneer wordt deze ambitie uitgevoerd? 

Antwoord Met het vaststellen van de Uitvoeringsagenda voor het Stadshart wordt de uitwerking van het 
ontwerp en realisatie van de alternatieve fietsroutes in de binnenstad opgepakt. Begin 2023 wordt 
gestart met een participatief ontwerpproces.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Monique Schuttenbeld

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne/ Detmer Hoekstra
Telefoon 038 - 498 3248
Email j.van.doorne@zwolle.nl/ d.hoekstra@zwolle.nl 

PvdA begr. incidentele bestedingsvoorst. 65 - binnenring 30 km/u

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11-12

Doelnummer incidenteel bestedingsvoorstel 65 (van 50 naar 30 km per uur)

Vraag Wanneer wordt de binnenring zelf 30km per uur? 

Antwoord De binnenring (of Singelzone) wordt in verschillende stappen 30km/ uur. Dit gebied maakt 
onderdeel uit van het zogenaamde Stadshart. In de Uitvoeringsagenda 'Ons Stadshart van 
Morgen' wordt meer duidelijk over de planning. Op dit moment wordt al wel de eerste stap 
voorbereid met de herinrichting van de Kop Assendorperstraat. De planning is dat de realisatie van 
deze herinrichting in het tweede kwartaal van 2023 start. 

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl 

PvdA begr. incidentele bestedingsvoorst. 35 - uitvoeringsagenda

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11-12

Doelnummer bestedingsvoorstel 35 (Uitvoeringsagenda omgevingsvisie)

Vraag Wanneer moet deze uitvoeringsagenda klaar zijn / wanneer krijgt de raad deze? 

Antwoord We werken op dit moment aan een startnotitie 'Uitvoeringsagenda Omgevingsvisie'. Het is de 
bedoeling deze eind 2022/begin 2023 voor te leggen aan het college van B&W. In deze 
startnotitie staan de inhoudelijke kaders en de wijze waarop de agenda tot stand komt, inclusief 
planning. 

mailto:j.van.doorne@zwolle.nl
mailto:d.hoekstra@zwolle.nl
mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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Portefeuillehouder Gerdien Rots

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Arjen Vedder
Telefoon 038-498 2903 
Email a.vedder@zwolle.nl

PvdA begr. incidentele bestedingsvoorst. 42 - huisvestingsverordening

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11-12

Doelnummer bestedingsvoorstel 42 

Vraag Wanneer is de huisvestingsverordening klaar?
Wanneer krijgen we een voorstel om definitief in te stemmen met het invoeren van 
opkoopbescherming? En per wanneer kan het dan ingevoerd worden? 

Antwoord Opkoopbescherming is een maatregel die het verhuren van woningen in een bepaalde 
prijscategorie vergunningplichtig maakt. Hiervoor moet wel een huisvestingsverordening gemaakt 
worden. Uit de meest recente cijfers (t/m 1e helft 2021) blijkt dat koopstarters en investeerders zich 
niet volledig op dezelfde typen woningen richten. Koopstarters kopen met name tussenwoningen 
en investeerders kopen met name appartementen. Investeerders kopen vooral in de wijken 
Assendorp, Diezerpoort, Kamperpoort-Veerallee, Wipstrik en de Binnenstad. De komende tijd zal 
in het teken staan van uitzoeken of er dusdanig sprake is van leefbaarheidsproblematiek en/of 
schaarste in deze Zwolse wijken, dat een opkoopbescherming mag worden ingevoerd. Daarvoor is 
het Kadaster om een update gevraagd, zodat we de definitieve cijfers over 2021 krijgen en de 
voorlopige cijfers over de eerste helft van 2022. Daarnaast worden voor het in kaart brengen van 
leefbaarheid de nieuwe cijfers van het Buurt-voor-Buurtonderzoek afgewacht. Vervolgens zal op 
basis van deze gegevens een nota worden voorbereid voor uw raad (eind Q1/begin Q2). Indien uw 
raad beslist om een opkoopbescherming in te voeren, verplicht de wet ons dat er een half jaar 
tussen aankondiging van de maatregel en inwerkingtreding van de maatregel zit. Dat houdt in dat 
het eventueel invoeren van de opkoopbeschermingsmaatregel eind volgend jaar kan plaatsvinden

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Sophie Heikoop
Telefoon
Email s.heikoop@zwolle.nl

PvdA begr. 7.2.4 eenzijdige verkeersongevallen voetgangers

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 78

Doelnummer 7.2.4 Verkeersveiligheid

Vraag In de beschrijving spreekt de begroting over eenzijdige verkeersongevallen met voetgangers, hoe 
moet ik dit voor mij zien? Zijn er plannen om daar ook wat aan doen en zo ja wat?

Antwoord Op dit moment worden eenzijdige ongevallen met voetgangers (landelijk) nog niet geregistreerd. 
Door meer inzicht te krijgen in de oorzaak van dit soort ongevallen, zoals uit data van de 
SpoedEisendeHulp (SEH) van het Isala Ziekenhuis, kunnen we hier gerichter actie op 
ondernemen. Bijvoorbeeld door andere inrichtingskeuzes te maken bij ontwerpen. Daarnaast 
weten we uit pilots die in andere gemeentes zijn uitgevoerd, dat uit deze data ook informatie naar 
voren kan komen over bijvoorbeeld losliggende stoeptegels, objecten in de openbare ruimte waar 
mensen tegenaan lopen, of over struikelen, of het ontbreken van opritjes voor mensen die slecht 
ter been zijn. In dat soort situaties kan meteen over gegaan worden tot aanpassingen.
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Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl 

PvdA begr. 7.2.4 baten 3 ton

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 78

Doelnummer 7.2.4 Verkeersveiligheid

Vraag Waar komen die baten a 3 ton vandaan?

Antwoord Dit zijn subsidies van onder de provincie Overijssel en het Rijk voor specifieke projecten in het 
kader van de aanpak van verkeers(on)veiligheid.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl 

PvdA begr. 6.3.1 STOMP principe

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 63

Doelnummer 6.3.1 Toekomstbestendige infrastructuur

Vraag Er wordt met het STOMP principe gewerkt, met het argument dat dit nodig is om te voorzien in de 
behoefte aan mobiliteitsgroei en inbreiding. Bij STO snap ik dat, maar is er aangetoond dat 
deelmobiliteit (in haar huidige Zwolse vormen) daar ook een positieve bijdrage aan levert?

Antwoord Deelmobiliteit biedt zowel bewoners als bezoekers van Zwolle een extra mogelijkheid om te 
voorzien in hun verplaatsings- en mobiliteitsbehoefte. De OV-fiets (ook een vorm van 
deelmobiliteit in Zwolle) doet dit alleen vanaf het station, de huidige free-floating deelmobiliteit 
(zonder vaste begin en/of eindbestemming) doet dit ook tussen de verschillende wijken of van en 
naar specifieke bestemmingen.  

Deelmobiliteit betekent ook van (privé) bezit, naar (gedeeld) gebruik. Uit ervaringen in andere 
steden is aangetoond dat wanneer deelauto’s worden toegepast in stedelijke gebieden dit tot een 
daling van het autobezit en aantal gereden kilometers van de bewoners kan leiden. Ook betekent 
dit dat er minder parkeerplaatsen hoeven te worden gerealiseerd. Hierbij wordt veelal 
aangehouden dat 1 deelauto 4 eigen auto’s kan vervangen. Verder leggen automobilisten 
gemiddeld 20% minder kilometers per jaar af wanneer ze overstappen op een deelauto. We gaan 
evalueren hoe de huidige deelscooters en -fietsen een bijdrage leveren aan het Zwolse 
mobiliteitsbeleid.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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Email J.van.doorne@zwolle.nl 

PvdA begr. 6.3.1 doorstroming openbaar vervoer

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 63

Doelnummer 6.3.1 Toekomstbestendige infrastructuur

Vraag “De doorstroming van het Openbaar Vervoer naar belangrijke bestemmingen wordt geborgd.” Hoe 
wordt dit gedaan? En: wat zijn belangrijke bestemmingen en hoe worden die gedefinieerd? (Buiten 
de beschreven oostelijke doorstroomas dan)

Antwoord Belangrijke bestemmingen zijn bestemmingen met veel reizigers, zoals het NS-station, Deltion 
College en het ziekenhuis Isala klinieken. De doorstroming borgen we door bij verkeerslichten 
versneld groen licht te geven via de zogenaamde KorteAfstandsRadio (kortweg: KAR) systematiek 
in bussen en te kiezen voor snelle en zo direct mogelijke routes tussen de bestemmingen. 
Concreet in Zwolle betekent dit dat niet alle buslijnen meer via het NS-station rijden, maar 
bijvoorbeeld rechtstreeks naar Hessenpoort, van station Stadshagen naar het Deltion College of 
(straks) van wijk naar wijk.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl 

PvdA begr. 6.3.1 mobipunt - mobihub

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 63

Doelnummer 6.3.1 Toekomstbestendige infrastructuur

Vraag Wat wordt er bedoeld met een mobipunt? Of een mobihub? Wat is daartussen het onderscheid?

Antwoord Zowel in de Omgevingsvisie (pagina 71) als de Mobiliteitsvisie (pagina 44) hebben we hier een 
toelichting op gegeven. In de Omgevingsvisie hebben we het volgende opgenomen over 
mobihubs: 

 “Dit zijn aantrekkelijke, goed bereikbare voorzieningen waar auto- en fietsparkeren, al 
dan niet in combinatie met de overslag van goederen, gecombineerd worden met het 
aanbieden van deelfietsen en –auto’s, bushaltes en andere voorzieningen als 
pakketkluizen en toiletten en laadmogelijkheden. Ook kan het opwekken van energie op 
deze mobihubs plaatsvinden."

Er is geen inhoudelijk onderscheid tussen een mobipunt of mobihub. Het eerste is de Nederlandse 
term voor het meer internationaal gebruikte begrip mobihub. 

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 32 48
Email J.van.doorne@zwolle.nl 

PvdA begr. 6.3.1 noordelijke stationsentree

Gesteld door fractie PvdA

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 63 

Doelnummer 6.3.1 Toekomstbestendige infrastructuur

Vraag Is er in de begroting geld opzij gezet voor de noordelijke stationsentree met kap? In hoeverre is er 
contact geweest met partners over deze plannen? Wat is de (beoogde) verdeling van de betaling 
tussen gemeente en partners?

Antwoord Naar de noordelijke stationsentree met kap is samen met de partners NS, Provincie en ProRail 
een gezamenlijke studie verricht voor deze opgave. In het Investeringsbesluit Spoorzone dat door 
uw raad in oktober 2021 is vastgesteld is opgenomen dat het restant van de risicoreservering van 
de passerelle, als dit niet nodig blijkt te zijn, wordt ingezet voor de aanpak stationsentree 
noordzijde. De partijen zoeken samen naar dekking, daarbij wordt met name gekeken naar 
rijkssubsidies. Mocht dat niet voldoende opleveren en er blijft geld over in reserve van het 
investeringsbesluit, dan wordt dit gebruikt voor de bijdrage vanuit gemeente en provincie voor de 
aanpassing van het entree noordzijde.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne/ Inge Groen
Telefoon 038 - 498 3248
Email j.van.doorne@zwolle.nl/ i.groen@zwolle.nl 

PvdA begr. 6.3.1 geld reserveren voor grote projecten

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 63

Doelnummer 6.3.1 Toekomstbestendige infrastructuur

Vraag Wordt er geld opzij gezet voor toekomstige grotere projecten zoals een nieuw station Zwolle-Zuid?

Antwoord Het station Zwolle-Zuid is in de Strategische Investeringsagenda (SIA) als pro memorie post 
opgenomen. Het doel van de SIA is om inzicht te krijgen in de toekomstige investeringsvraag en te 
gaan sparen om de gewenste ontwikkelingen mogelijk te maken. Jaarlijks zal op basis van de 
toekomstige vraag worden beoordeeld hoe we op termijn zorgen dat er voldoende financiële 
middelen zijn.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne / Jan van Dijk
Telefoon 038 - 498 3248/ 2664
Email J.van.doorne@zwolle.nl / j.van.dijk@zwolle.nl 

PvdA begr. 6.3.3 verminderen stallen fiets op straat 

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 65

Doelnummer 6.3.3 Parkeren

Vraag Valt onder dit beleid ook het verminderen van de mogelijkheden tot op de straat stallen van 
fietsen? Met name in het centrum maar ook daarbuiten.

Antwoord In de “Verkenning fietsparkeren Binnenstad 2030” die als integraal onderdeel van het Actieplan 
Zwolle Wereldfietsstad, door uw raad is aangenomen op 13 september 2021 is opgenomen dat in 
aanvulling op de bewaakte stallingen op strategische locaties wordt voorzien in kleine clusters 

mailto:j.van.doorne@zwolle.nl
mailto:i.groen@zwolle.nl
mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
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onbewaakte fietsparkeerplaatsen met aanbindgelegenheid, zodat fietsers hun fiets kunnen 
vastmaken aan het fietsenrek en deze niet meegenomen kan worden.

Het streven is om de komende jaren eerst te voorzien in meer inpandige bewaakte stallingen in het 
centrum om daarmee het fietsparkeren vanuit alle richtingen naar het centrum beter te ordenen. 
Voor zowel auto- als fietsparkeren geldt dat het belangrijk is dat de vraag naar en het aanbod van 
parkeerplaatsen in balans is. Wanneer de inpandige bewaakte stallingen gerealiseerd zijn wordt 
bezien of daarmee ook het aantal stallingsplaatsen op straat kan worden verminderd. 

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl 

PvdA begr. 6.3.3 ontwikkeling aantal parkeerplaatsen en parkeernorm

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 65

Doelnummer 6.3.3 Parkeren

Vraag Wat is de beoogde ontwikkeling van het aantal parkeerplaatsen en de parkeernorm per wijk? 

Antwoord De ontwikkeling van het aantal parkeerplaatsen en parkeernorm per wijk varieert. Dit hangt onder 
andere af van de stedelijkheidsgraad, de ligging van een wijk en de aanwezigheid van bijvoorbeeld 
openbaar vervoer en daarmee de autoafhankelijkheid. Het is daarmee niet te zeggen of het aantal 
parkeerplaatsen in een wijk, dorp of stad minder of meer wordt. In een wijk kan het aantal 
parkeerplaatsen door het bouwen van woningen toenemen, terwijl de parkeernorm in de wijk juist 
lager wordt. In 2023 wordt een strategische parkeervisie ontwikkeld in samenspraak met de raad. 
In het op basis hiervan op te stellen Actieplan Parkeren wordt de beoogde ontwikkeling van 
parkeerplaatsen en de parkeernorm per wijk vastgesteld.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl 

PvdA begr. 6.3.3 inzet op deelmobiliteit

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 65

Doelnummer 6.3.3 Parkeren

Vraag De tekst spreekt over minder stallingsvraag realiseren door meer inzet op deelmobiliteit waaronder 
deelauto’s, spreekt de begroting hiermee een ambitie uit om fietstrips te vervangen met (fossiele) 
deelautotrips en (elektrische) deelscootertrips? 

Antwoord Nee

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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Email J.van.doorne@zwolle.nl 

PvdA begr. 6.3.3 MaaS-concepten

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 65

Doelnummer 6.3.3 Parkeren

Vraag Vanwaar de keuze voor het taalgebruik “slimme, klantvriendelijke MaaS-concepten”?

Antwoord Op dit moment werken nog veel (deel)mobiliteitsaanbieders met hun eigen app, abonnementsvorm 
of betalingssysteem. Zo kan het zijn dat bewoners uit de ene stad met (deel)mobiliteitsaanbieders 
A en B in een andere stad komen waar (deel)mobiliteitsaanbieders Y en Z zijn, waardoor ze daar 
geen of moeilijker gebruik kunnen maken van het beschikbare aanbod, of hun reis niet kunnen 
beëindigen. Dit leidt dan toch weer tot een minder duurzame reis, of tot de aanschaf van een privé-
voertuig. Een slim en klantvriendelijk MaaS-concept (bijvoorbeeld een mobiliteitskaart, in plaats 
van een OV-kaart), waarmee bewoners of bezoekers makkelijk tussen verschillende 
(deel)mobiliteitsaanbieders kunnen wisselen, afhankelijk van hun reisbestemming of -doel maakt 
het gebruik van MaaS toegankelijker en laagdrempeliger. 

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl 

PvdA begr. 3.1.2 toegespitst uitgave overzicht

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 36

Doelnummer 3.1.2 Aanpak huiselijk geweld

Vraag Naar welke doelgroepen en organisaties gaat het geraamde budget en in welke verhoudingen? 
Kortom: zouden we een iets toegespitster overzicht van uitgaven mogen hebben?

Antwoord Het grootste gedeelte van dit budget gaat naar de beide organisaties Veilig Thuis (circa 60%) en 
Kadera (circa 33%) voor de aanpak van huiselijk geweld en het opvangen van slachtoffers van 
huiselijk geweld. Het overige budget (circa 7%) wordt gebruikt voor o.a. aanpak mensenhandel, 
seksuele uitbuiting en uitvoeringskosten. 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Antje Profijt/ Elwin Foppen
Telefoon
Email

PvdA begr. incidentele baten en lasten - dementievriendelijke gemeente

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 172

Doelnummer Incidentele baten en lasten

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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Vraag Er wordt 75.000 euro incidenteel beschikbaar gesteld voor dementievriendelijke gemeente. 
Waarom is dit incidenteel? ( Gezien de toename vergrijzing en verwachte aantallen mensen met 
dementie)

Antwoord In het kader van de Seniorenagenda Vitaal en waardig ouder worden (2019) is komen tot het 
"keurmerk" Zwolle Dementievriendelijke Stad een speerpunt. Inmiddels zijn het beleid hiertoe 
(2020) en bijbehorend  uitvoeringsplan (2021) vastgesteld. In 2022 en 2023 is en wordt de 
uitvoering verder geïmplementeerd. 

De voortzetting van Zwolle Dementievriendelijke Stad met ingang van 2024 is onderdeel van in 
2023 te formuleren beleid cq te maken afwegingen. 
Dit heeft mede te maken met ons besluit naar aanleiding van het onderzoeksrapport 
Rekenkamercommissie Zwolle "Aandacht voor ouderen" (medio 2022). 
Als reactie op dit rapport en als vervolg beschouwen wij 2022 en de eerste helft van 2023 als een 
overgangsperiode. In deze periode nemen wij -met de aanbevelingen van de 
rekenkamercommissie in de hand- de huidige agenda onder de loep en komen wij voor het 
voorjaarsmoment 2023 bij u terug met een integraal voorstel voor het vervolg.

Vandaar dat de diverse incidenteel gefinancierde ouderenactiviteiten, waaronder dementie, 
vooralsnog "enkel" voor 2023 zijn begroot. 
Een en ander doet niets af aan het belang dat wij hechten aan voortzetting van Zwolle 
Dementievriendelijke Stad. Wij onderkennen zeker de vraagstukken die op ons afkomen als het 
gaat om Zwolse ouderen.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Patrick van Tricht
Telefoon 06-57544707
Email p.van.tricht@zwolle.nl

PvdA begr. 1.1.3 ouderenindex

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 18

Doelnummer 1.1.3 Sociale netwerken

Vraag Er wordt gesproken over een ouderenindex die samen met andere data meer inzicht geeft in de 
richting en de keuzes die gemaakt moeten worden. Hoe ziet die index eruit en van af welke leeftijd 
tel je mee voor de index?

Antwoord
De ouderenindex zet in op beschermende en risicofactoren wat betreft (zelfstandig wonende) 
inwoners van 65 jaar en ouder. Als kernaspecten gelden gezondheid, persoonlijke kenmerken, 
woonomgeving en sociale leefomstandigheden. Die kernaspecten kennen ieder vervolgens diverse 
thema's met indicatoren, bijvoorbeeld woonomgeving - veiligheid - veiligheidsgevoel.

De ouderenindex is, net als de andere Zwolse indexen, een waardevrij instrument waarmee wijken 
vergeleken kunnen worden met het Zwolse gemiddelde. Ook kan er een vergelijking gemaakt 
worden tussen 2016 en 2020 in dezelfde wijk. Waardevrij houdt in dat wanneer een wijk lager 
scoort dan het Zwolse gemiddelde dit niet slecht hoeft te zijn. 

Om een beeld te krijgen bij hoe de Zwolse indexen eruit zien en hoe ze werken kan gekeken 
worden naar de sociale, fysieke, veiligheids- of leefbaarheidsindex, te vinden in de Buurt-voor-
Buurt Onderzoek rapportages: Buurt-voor-Buurt Onderzoek 2020 (arcgis.com) 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Patrick van Tricht / Willemien Wiegersma
Telefoon 06-57544707

mailto:p.van.tricht@zwolle.nl
https://zwolle.maps.arcgis.com/apps/MapSeries/index.html?appid=edafecdeb2c0456fb0298cd793d75cd1


Najaarsmoment 2022 - Technische vragen 15 van 21

Email p.van.tricht@zwolle.nl / w.wiegersma@zwolle.nl

PvdA berap 2.1.3 vrijval budget Wmo

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 11

Doelnummer 2.1.3 Maatwerk Wmo

Vraag Binnen het budget Wmo maatwerkvoorzieningen kan er € 1.000.000 vrijvallen
Dit geld valt vrij in algemene middelen. Waarom blijft dit niet in sociaal domein?

Antwoord Voor - én nadelen van de Wmo maatwerkvoorzieningen worden verrekend met de algemene 
middelen omdat de Wmo maatwerkvoorzieningen ook worden bekostigd uit de algemene 
middelen in het Gemeentefonds. 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Suzanne Bruns/Frans Kuijpers
Telefoon 0653730307
Email f.kuijpers@zwolle.nl

PvdA berap programma 3 opvang en bescherming varianten

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 14

Doelnummer Programma 3

Vraag Tussen die mogelijkheden willen we meerdere varianten ontwikkelen.
Kan worden aangegeven aan welke varianten er gedacht wordt?

Antwoord Tussen beschermd wonen en zelfstandig wonen met ambulante begeleiding, worden in het kader 
van de beweging van beschermd wonen naar beschermd thuis wonen verschillende 
woonzorgconcepten ontwikkeld. Te denken valt aan gemengd wonen projecten als Community 
4.2. en Wonen met toekomst aan de Betje Wolffstraat

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Glenda Huisjes
Telefoon
Email g.huisjes@zwolle.nl 

PvdA berap 3.3.2 aantal ongedocumenteerden

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 18

Doelnummer 3.3.2 Beschermd wonen

Vraag Zwolle biedt opvang en bescherming  aan ‘ongedocumenteerden’. Om hoeveel mensen gaat het 
hier?

Antwoord Op dit moment biedt de gemeente Zwolle aan twee ongedocumenteerden maatschappelijke 
opvang in De Herberg in Zwolle. In beschermd wonen verblijven geen ongedocumenteerden.

mailto:p.van.tricht@zwolle.nl
mailto:w.wiegersma@zwolle.nl
mailto:g.huisjes@zwolle.nl
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Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Vivienne Greveling
Telefoon 0648693799
Email v.greveling@zwolle.nl

PvdA berap ???? consulent aangepast sporten

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2 (begroting 2022)

Webpagina nummer Nvt

Doelnummer  Nvt

Vraag Juist nu sport en bewegen voor mensen met een beperking inclusief de toegankelijkheid van 
voorzieningen meer aandacht krijgt is het wenselijk dat dit wordt voortgezet. Daarbij wordt ook 
nauw samengewerkt met omliggende gemeenten in de (Veiligheid)regio.
Voorgesteld wordt om een structureel budget van € 70.000 beschikbaar te stellen voor een 
consulent aangepast sporten.
Betekent dit dat andere gemeenten regio ook een consulent aanstellen? Of dat consulent Zwolle 
ook werkt voor andere gemeenten en betalen andere gemeenten dan mee?

Antwoord Het betreft een vraag mbt aanvraag A9 van het najaarsmoment 2021 (begroting 2022). In de 
begroting 2022 is dit structurele bestedingsvoorstel meegenomen. 
SportService Zwolle is actief in de gemeente Kampen, Raalte en Steenwijkerland en die betalen 
mee.  Er wordt samen gewerkt met de lokale buurtsportcoaches. 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Anton Tuinman
Telefoon 06 11585576
Email ab.tuinman@zwolle.nl

PvdA berap 5.3.1 ontwikkelingen RTV Focus

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 26

Doelnummer 5.3.1 Culturele infrastructuur

Vraag Commissariaat voor de Media
RTV Focus is de lokale omroep met een steeds sterkere samenwerking met RTV Oost en de 
afdeling Journalistiek van Hogeschool Windesheim. Voor de verdere professionalisering worden 
momenteel 2 journalisten van de NOS ingezet
Zijn de jongste ontwikkelingen bij RTVFocus van invloed op deze ambities?

Antwoord Dit zal blijken uit het lopende onderzoek. 
Zover wij weten worden er momenteel in ieder geval geen stagiaires meer ingezet. Of de 
samenwerkingen met RTV Oost en NOS is opgezegd is ons niet bekend. 

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Hubald van Ark
Telefoon 0610767287
Email h.van.ark@zwolle.nl

PvdA berap 5.3.1 financieringssystematiek kunst in de openbare ruimte
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Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 26

Doelnummer 5.3.1 Culturele infrastructuur

Vraag Bij de Uitvoeringsagenda Cultureel Perspectief 2040 wordt een separaat beleidsvoorstel gevoegd, 
met een voorstel voor een nieuwe financieringssystematiek voor kunst in de openbare ruimte. Het 
beleidsvoorstel biedt een kader/profiel op basis waarvan wij opdrachten kunnen verstrekken en 
kunst kunnen aankopen.
Wanneer kunnen we het beleidsvoorstel hierover verwachten?

Antwoord Januari/februari 2023

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Wim Heersink
Telefoon 0627008795
Email w.heersink@zwolle.nl

PvdA beslisnota najaarsmoment 2022 - jongerenplatform

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op beslisnota najaarsmoment 2022

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Wanneer is het jongerenplatform klaar voor gebruik?

Antwoord Het jongerenplatform zal eind november 2022 live gaan in de testomgeving en getest worden door 
jongeren betrokken bij de totstandkoming ervan. In december 2022 zal het lanceringsmoment van 
het jongerenplatform plaatsvinden. Ook hierna blijft de ontwikkeling voortgezet worden om 
jongeren en organisaties te verbinden aan het platform.  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Charlot Profijt
Telefoon 06-21346119
Email c.profijt@zwolle.nl

PvdA begr. beleidsparagraaf investeringen - Fonds bovenwijkse voorzieningen

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 5

Doelnummer beleidsparagraaf investeringen

Vraag Waarom wordt er nu besloten om het proces tot een Fonds bovenwijks te stoppen? Was deze 
informatie over publiekrechtelijk afdwingbare financiële bijdragen eerder niet bekend? Hoe ver 
waren de gesprekken al gevorderd? 

Antwoord De publiekrechtelijke afdwingbare bijdrage is een nieuw instrument dat onder de Omgevingswet 
zal worden ingevoerd. De recentelijk (16 september jl.) gepubliceerde tekst en toelichting van het 
Besluit publiekrechtelijk afdwingbare financiële bijdragen wijkt af van het ontwerp-besluit 
publiekrechtelijk afdwingbare financiële bijdragen en toelichting (8 januari 2021) en vraagt om een 
nadere analyse. Daarbij komt dat recentelijk besloten is om de Omgevingswet per 1 juli 2023 in te 
voeren.
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Daarnaast zijn de verstedelijkingsstrategie inclusief de mobiliteitsvraagstukken en de in 
ontwikkeling zijnde Strategische Investeringsagenda belangrijke input voor de beleidsmatige 
onderbouwing van de nota. 
Bovenstaande ontwikkelingen maken dat de reeds gedane analyse naar het ontwikkelprogramma 
en de voorgenomen voorzieningen in het kader van het opstellen van de nota tevens vragen om 
een actualisatie  aan de hand van onder andere de Strategische Investeringsagenda en recentelijk 
ontvangen subsidies.  Dit in samenhang met de nadere juridische analyse van het Besluit 
Publiekrechtelijk afdwingbare financiele bijdragen leidt voorlopig tot uitstel van het invoeren een 
Nota kostenverhaal gebiedsoverstijgende voorzieningen.

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door A. van Roon / C. van Steenwijk
Telefoon 038-4982418
Email acm.van.roon@zwolle.nl

PvdA informatienota Armoede en schulden monitor 2022 - terugstorten geld zwemvangnet

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op informatienota Armoede en schulden monitor 2022

Webpagina nummer

Doelnummer 1.2.3 

Vraag Steeds meer kinderen uit steeds meer huishoudens maken gebruik van het zwemvangnet.

Waarom wordt er geld uit het zwemvangnet teruggestort in de algemene middelen?

Antwoord Het is gebleken dat de extra middelen zoals die de afgelopen jaren beschikbaar zijn gesteld, voor 
structurele ruimte zorgen wat ingeleverd kan worden. Inhoudelijk is er gestart met 'Veilig op de 
kant''. Met als doel de veiligheid van kinderen zonder diploma te bevorderen gericht op valgevaar 
in water. Bijkomend voordeel verhoogde watergewenning en dus versnelling in het A diploma 
traject. 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Anton Tuinman
Telefoon 06 11585576
Email ab.tuinman@zwolle.nl 

PvdA informatienota Armoede en schulden monitor 2022 - oplopen aantal bijstandsuitkeringen langer dan 32 jaar

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op informatienota Armoede en schulden monitor 2022

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Het aandeel bijstandsuitkeringen in Zwolle met een duur van langer dan 3 jaar loopt
gestaag op. In het begin van 2022 heeft 61% van de bijstandsuitkeringen een duur
van meer dan 3 jaar.
Geeft deze constatering reden tot een andere werkwijze/aanpak als het gaat om het naar werk 
helpen van Zwollenaren met een bijstandsuitkering?

Antwoord Tiem heeft de opdracht te werken aan een inclusieve arbeidsmarkt met werkgevers en partners. 
De arbeidsmarkt is continu in beweging en dat maakt ook dat Tiem mee moet bewegen. In tijden 
van hoogconjunctuur zetten zij zich in voor mensen die meer belemmeringen ervaren om aan het 
werk te gaan en kan de weg daarnaartoe langer zijn. Terwijl in laagconjunctuur minder werk is, en 
het vooral draait om het matchen van kandidaat en werkgever. 

mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
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Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Eva Molendijk/Trudy Busweiler
Telefoon
Email e.molendijk@zwolle.nl

PvdA begr. inleiding - flexwonen

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 2

Doelnummer Inleiding

Vraag Het college zet in op flexwonen. Deze flexwoningen hoeven alleen te voldoen aan het Bouwbesluit 
tijdelijk wonen, en daardoor aan lagere eisen dan permanente woningen. Welke extra 
kwaliteitseisen stelt het college aan flexibele woningen? Zijn die ergens vastgelegd?

Antwoord Op dit moment zijn er (nog) geen aanvullende gemeentelijke eisen op het gebied van flexwonen. 
Op dit moment werken we, met de corporaties, de randvoorwaarden voor flexwonen uit. Dit gaat 
ook over kwaliteit. Landelijk worden twee garantieregelingen flexwonen ontwikkeld (een financiële 
en een herplaatsingsregeling). Om in de toekomst voor de garantieregelingen in aanmerking te 
komen, komen er ook criteria aan de kwaliteit van de demontabele flexwoning.  Naar verwachting 
zullen we in lijn van de landelijke criteria dit uitwerken. 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Daphne de Vries
Telefoon 038 4983373
Email d.de.vries@zwolle.nl

PvdA informatienota Bestaanszekerheid Zwolle -  capaciteit ondersteuning vraag regelingen

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op informatienota Bestaanszekerheid Zwolle

Pagina nummer 8

Doelnummer

Vraag Er wordt verwacht dat door de extra vindbaarheid en bekendheid van regelingen er meer vraag is 
naar ondersteuning. Hebben de betrokken partijen genoeg capaciteit om die toenemende vraag 
aan te kunnen? 

Antwoord Op dit moment hebben de betrokken partijen, zoals het KCC, sociale raadslieden en 
schulddienstverlening, niet voldoende capaciteit om de toenemende vraag aan te kunnen. We zijn 
daarom voornemens geld vrij te maken om deze capaciteit op te hogen. Voor extra 
uitvoeringscapaciteit naar aanleiding van een toename van de vraag naar ondersteuning is een 
bedrag van 485.000 euro geraamd.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Irene Pruim
Telefoon
Email

PvdA informatienota Bestaanszekerheid Zwolle - deelname scholen aan "rijke schooldag"

Gesteld door fractie PvdA



Najaarsmoment 2022 - Technische vragen 20 van 21

Heeft betrekking op informatienota Bestaanszekerheid Zwolle

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Er zijn scholen in Zwolle die zich hebben aangesloten bij de experimenten rijke schooldag en gratis 
ontbijt en lunch. Hoe spant de gemeente zich in voor grotere deelname van scholen aan het 
experiment 'rijke schooldag'?

Antwoord De gemeente heeft voor de zomer de scholen die voldoen aan de criteria voor de doelgroep 
‘voorlopers’ benaderd om gezamenlijk te komen tot een coalitie. De subsidie voor deze coalitie in 
de wijken Diezerpoort en Holtenbroek gaat toegekend worden. Er loopt nu tevens een aanvraag 
voor de doelgroep ‘starters’ in de wijk Aa-landen. De gemeente is partner bij beide aanvragen. Het 
ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap stelt echter duidelijke eisen aan de deelname 
aan het programma School en Omgeving – Rijke Schooldag (Subsidie Rijke Schooldag). Dat 
maakt dat de deelname van scholen beperkt is. We zetten wel in op het delen van ervaringen en 
kennis onder de andere scholen in Zwolle. Via een informatienota zullen wij u verder informeren 
over de deelname aan de Rijke Schooldag.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Eva Molendijk
Telefoon
Email e.molendijk@zwolle.nl

PvdA begr. structurele bestedingsvoorst. 8 - bevorderen kansengelijkheid onderwijs

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer structureel bestedingsvoorstel 8

Vraag De motie ‘Investeer nu in kansengelijkheid’ is aangehouden in juni en riep op tot het maken van 
een plan om kansengelijkheid in het onderwijs te bevorderen. Wanneer kan de uitvoeringsagenda 
worden verwacht?

Antwoord De uitvoeringsagenda zal  eind van het eerste kwartaal 2023 voor besluitvorming gereed zijn

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Nynke Dijkstra
Telefoon
Email

PvdA begr. structurele bestedingsvoorst. 32 - aanpassing Ventilatie Stadskantoor

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer

Doelnummer structureel bestedingsvoorstel 32

Vraag Er is een deel weggevallen: ‘Hiervan betaalt de huurder 5’ ?

Antwoord Hier moet staan: hiervan betaalt de huurder 50%.

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld

https://www.gelijke-kansen.nl/rijke-schooldag
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Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Peter van Drielen
Telefoon 038-4984063
Email p.van.drielen@zwolle.nl

PvdA begr. structurele bestedingsvoorst. 26 - ervaringen fietscoaches

Gesteld door fractie PvdA
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer

Doelnummer Structureel bestedingsvoorstel 26

Vraag We lezen dat er positieve ervaringen zijn over de inzet van fietscoaches.
Van wie zijn die positieve ervaringen? En door wie wordt overlast ervaren en in welke mate?

Antwoord Door inzet van fietscoaches worden bezoekers aan de binnenstad gevraagd om af te stappen. De 
meeste bezoekers hebben begrip voor het verzoek en waarderen deze aanpak (in plaats van 
handhaving). De vertegenwoordigers van de grote partijen in de stad (bewonersvereniging, KHN 
en citycentrum) onderschrijven deze signalen. De fietscoaches constateren dat steeds meer 
bezoekers aan de binnenstad hun gedrag aanpassen. Overlast wordt ervaren door wandelende 
bezoekers waarbij door grote snelheidsverschillen en onverwachte bewegingen, meer onveilige 
situaties zijn ontstaan. 

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Detmer Hoekstra
Telefoon
Email


